



6 Pièces

250 m²

Réf. ARV-973-VB

2 650 000 €

Biot

Maison à vendre (06410)

**résidences
immobilier**

résidences immobilier

Entre Nice et Cannes, avec vue mer, village et collines, nous proposons une superbe propriété en parfait état. La villa de style moderne, très lumineuse, se trouve dans un petit chemin au calme absolu à seulement 400 mètres du village médiéval et à 3 km de la mer. 250 m² habitable avec séjour/cheminée, salle à manger, cuisine équipée, 4 chambres. Beau terrain 2000 m² sans vis-à-vis avec piscine. AC.

Between Nice and Cannes, with views of the sea, village and nearby hills, we are pleased to present a superb property in mint condition. This light & airy villa in modern style is on a small path enjoying total peace & quiet just 400 metres from the charming medieval village, 3 km from the seafront. Living space 250 m² comprised of a living-room with hearth, a dining-room, fully equipped kitchen, 4 bedrooms. Lovely grounds 2,000 m², not overlooked, with a swimming pool. AC.

AAA RIVIERA

* Agence / Agency: 12, rue des Belges, 06400 CANNES - 06400 CANNES

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.residences-immobilier.com

